
Week 16 16 april 2024

NIEUWS UIT DE GEMEENTERAAD

De Raadspagina is opgemaakt door 
en onder verantwoordelĳ kheid van 
de gri�  e. Hier leest u o.a. nieuws, 
standpunten van fracties, agenda’s, 
terugblik op bĳ eenkomsten, 
stemmingen en besluiten, werk-
bezoeken en persberichten.
Zo blĳ ft u op de hoogte wat er 
speelt in de commissies en de 
gemeenteraad.

Contact met de raad

U kunt de gemeenteraad bereiken 
via de raadsgri�  e (ondersteuning 
van de gemeenteraad)
Gemeente Krimpenerwaard, 
locatie Lekkerkerk
Bezoekadres: Burgemeester van 
der Willigenstraat 58,
2941 ES Lekkerkerk
Postadres: Postbus 51, 
2820 AB Stolwĳ k
E-mail: gri�  e@krimpenerwaard.nl
Telefoon:  0182-729900
Website: 
krimpenerwaard.nl/bestuur
X (voorheen Twitter):  @RaadKrw
Instagram: 
@gemeenteraad_krimpenerwaard

De vergaderingen meestal live worden uitgezonden op de website en u 

ze daar ook kunt nakĳ ken via het archief op krimpenerwaard.nl/livetv

Volgt u de gemeenteraad 
al op Instagram?

De gemeenteraad is naast X ook actief op Instagram met een eigen 

account. Daarop vindt u nieuws, aankondigingen van vergaderingen, 

werkbezoeken, terugblikken en stemmingen foto’s en fi lmpjes en 

meer informatie over de raads- en commissieleden.

Kortom mis niks over het bestuur van uw gemeente en 

volg de raad op: @gemeenteraad_krimpenerwaard

Bespreking raadsvoorstel 
“Transformatie 
Dienstencentrum Schoonhoven 
tot bibliotheek” 
De transformatie van het voormalig 
Dienstencentrum in Schoonhoven 
tot bibliotheek was één van de pun-
ten op de agenda van de commissie 
Samenleving, Bestuur, Beheer en 
Verkeer (SBBV) op dinsdag 9 april. 
De commissie boog zich daarbĳ  
over een voorstel van het college 
om een investeringskrediet van 
€ 4.414.000,- beschikbaar te stellen 
voor de transformatie van dit 
historisch rĳ ksmonument tot 
bibliotheek. 

Nadat het voorstel op 2 april in een 
beeldvormende sessie was bespro-
ken, was een groot deel van de 
agenda tĳ dens de oordeels-
vormende sessie ingeruimd voor 
het debat over het voorstel om de 
bibliotheek te verplaatsen naar het 
voormalig Dienstencentrum en 
zodoende ruimte te maken voor 
bouw van 89 woningen in de 
Spoorzone.

Beoordeling plan
Een groot aantal fracties stond stil 
bĳ  de hoogte van het investerings-
krediet. Een fors bedrag, maar voor 
een deel van de fracties is het die 
investering waard. Zo gaf het CDA 
aan dat het een mooi plan is: een 
geschikte locatie voor de biblio-
theek en is de fi nanciering ook 
deugdelĳ k gedekt. Volgens de VVD 
is het ook mooi dat met dit plan een 
historisch pand in Schoonhoven 
kan worden gerenoveerd. 
Gemeente Belang Krimpenerwaard 
gaf aan dat met de realisatie van 
dit project de lee� aarheid in de 
binnenstad een boost kan krĳ gen.

De fracties van de PvdA/GroenLinks 
en D66 wezen op het belang dat 
met dit plan een belangrĳ ke basis-
voorziening (bibliotheek) wordt 
gerealiseerd. Ook de fractie van 
Lee� aar Krimpenerwaard was 
enthousiast over het voorstel, waar-
bĳ  een leegstaand pand toekomst-
bestendig en duurzaam wordt gere-
noveerd en de bibliotheek ook zelf 
enthousiast is over de nieuwe loca-
tie. Volgens de fractie van Lokaal op 
1 is het mooi dat in dit plan 3 pun-

ten samenkomen: een geschikte 
locatie voor de bibliotheek, de reno-
vatie van een historisch pand en de 
bouw van woningen in de 
Spoorzone.

De fracties van de SGP en Pro Krim-
penerwaard lieten een ander geluid 
horen. De heer Voorsluĳ s van de 
SGP gaf aan dat de eerste reactie bĳ  
zĳ n fractie was: “Wat een dure 
transformatie, wie gaat er nu zo’n 
bedrag investeren?”. Volgens de 
SGP zou het Stadhuis een prima 
locatie zĳ n voor de bibliotheek. Pro 
Krimpenerwaard vindt het een 
gemiste kans dat er niet is gezocht 
naar een gemeenschappelĳ ke 
ruimte met onder andere de Bas-
tille. Volgens deze fractie zou het 
goed zĳ n als er via een quick scan 
onderzoek wordt gedaan naar de 
realisatie van een cultureel cen-
trum, waar diverse culturele part-
ners kunnen worden 
ondergebracht.

Bastille
Om de woningbouw in de Spoor-
zone mogelĳ k te maken zal ook de 
Bastille moeten worden verplaatst, 
Hier wordt nog een plan voor ont-
wikkeld. Een groot aantal fracties 
maakt zich wel zorgen over de 
fi nanciering van die verplaatsing. Zo 
vroeg men zich af of het niet wense-
lĳ k zou zĳ n om nu al een deel van 
de fi nanciële middelen ten goede te 
laten komen aan de verplaatsing 
van de Bastille, ook omdat de fi nan-
ciële cĳ fers in dit raadsvoorstel een 
positief saldo laten zien als het gaat 
om de jaarlĳ kse baten en lasten.

Vervolg
Het raadsvoorstel zal als bespreek-
stuk worden behandeld in de raads-
vergadering van 16 april. Onderwer-
pen die door fracties zĳ n aangedra-
gen om verder over door te spreken 
zĳ n onder andere: de locatiekeuze, 
cultureel centrum, de fi nanciën en 
de verplaatsing van de Bastille.

U kunt de bĳ eenkomst van 9 april 
terugkĳ ken via het archief op 
krimpenerwaard.nl/livetv




